

# UCSI 大学申请登记表

姓名(中文):		性别:		出生	出生日期:	
姓名(拼音):						
最高学历			婚姻状况:	□未婚✓	□离异□已婚□丧偶	
父亲姓名			护照号码:			
家长邮箱			学生邮箱		(必填)	
联系电话	<b></b>		手机 (家长)		(学生)	
通讯地址 <b>(含邮编)</b> :						
是否住校		是否有任何残疾, 或需要长期服药的慢性病				
□是(请填住宿申请表) ✓		□有,请说明:				
□否		□无✓				
本科专业名称:						
选读专业	研究专业名称:					
其他专业名称:						
雅思成绩(若有): 托福成绩(若有):						
是否去过马来西亚:						
□ 从未去过 🗸						
□ 现执有有效大马签证,签证到期日是: 年 月 日						
*若选择第二项,请注明是哪种方式入境(旅游 / 商务 / 大马其他教育机构有效签证 / 第二家园 / 其他)						
□ 曾就读于马来西亚其他教育机构,签证已过期.或不确认是否过期						
已提供以下哪些资料,请选择:						
			□大专三年成绩单公证件 (专升本申请)			
			□大专毕业证公证件 (专升本申请)			
□ 高中三年六学		□大专课程描述(专升本申请)				
			□本科成绩单公证件(研究生申请) □本科比小证 (研究生申请)			
			□本科毕业证(研究生申请) □个人简历(研究生申请)			
			□个人间历(研先生中頃) □个人阵述(研究生申请)			
· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·			□工作经验证明(研究生申请) □工作经验证明(研究生申请)			
			□ 推荐信(研究生申请)			
□ 体检报告						
□ 护照整本扫描件						
□ 白底 / 深蓝底 2 寸证件照各 2 张(照片尺寸与要求: 35mm*45mm, 露出五官,如双耳眉毛;佩戴眼镜者,镜片不能反						
光, 笑不露齿)						

## APPLICABLE TO ALL STUDENTS 所有申请者

1. I hereby agree that the Registration Fee / Application fee (inclusive EMGS payment) paid is, under any circumstances, **NON REFUNDABLE**.

本人同意,.申请费(包括 EMGS 费)在任何情况下不退.

2. I hereby agree that all initial fees paid as stipulated in the Letter of Acceptance / Conditional Letter of Offer / Conditional Letter of Acceptance are not refundable.

本人同意,通知书里规定需首付的学杂费,在任何情况不支持退款申请.

3. I hereby agree that once the initial fees are fully utilized, fees will be charged based on the Approved Course Selection.

本人同意,首期费用从首次选课时即开始生效.将依据所选科目收费价格划费.

4. I hereby agree that in the event I drop all the subjects before the ADD/DROP deadline and subsequently follow up with a withdrawal from UCSI University, the University will charge back the full fees based on the initial Approved Course Selection.

本人同意,如果在增选科目截止日这前,取消所有预选的科目.若此时申请退学.UCSI 大学将按首次选科科目收费.

- 5. I hereby agree that UCSI University will refund the following: Caution Fee; Library Deposit; International Student Deposit and Security Bond. However, this is provided that no rules or regulations have been breached and I do not have any outstanding fee with the University. 本人同意,在没有拖欠 UCSI 学费,没有违反 UCSI 大学校规或损坏 UCSI 大学公共财物的情况下,物品损坏押金,图书馆押金,学生保证金属可退还费用.
- 6. For the UCSI 'Doctor of Medicine' and 'Bachelor of Pharmacy (Hons)' degree programmes, there is a strict NO REFUND policy for all fees paid. However, for Applicants that are unable to secure/obtain a seat for the 'Doctor of Medicine' and/or 'Bachelor of Pharmacy (Hons)' degree programmes shall be entitled to a maximum refund of RM250.00 from their registration fees.

对于申请医学和药剂专业的申请者,若因学额有限无法获得学额,那么将或获得最高 250 马币的退费.

7. I hereby agree that in the event of graduation or in the event of a withdrawal the respective forms must be submitted within a maximum of 2 semesters from the event for Refundable Deposits as per paragraph 5 above. All applications should be duly submitted in the prescribed form and not in any other manner whatsoever.

本人同意,因毕业或退学申请可退还押金(上述第五条款提及),必须在办理毕业或退学手续后的两学期内提交退学退费表格.

8. I hereby agree that at all times, it is imperative that all rules and regulations are strictly adhered to, failing with UCSI shall forfeit all Refundable Deposits and the said deposits may be required to be paid once again, where applicable.

本人同意,应该遵守 UCSI 的校规,一旦违反校规,(例如:住宿规定,爱护公共物品等)押金将被没收,并重新补交押金.

I hereby agree that in the event that I fail to settle my fees in accordance to the respective due date, I shall be liable to pay the late payment charges that shall be levied accordingly by UCSI.

本人同意,若没有按时缴付学杂,住宿费等,必须额外支付滞纳金.

申请者签字:	签字日期:
监护人签字:	答字日期·

## (若申请者未满 18 周岁)

#### APPLICABLE TO INTERNATIONAL STUDENTS ONLY 国际申请者

- I hereby agree to submit my Application Form and Application fee (inclusive EMGS payment) and I
  agree that in the event I am not able to obtain the relevant visa from the Malaysian authorities, all
  money paid will not be refunded.
  - 本人同意,在递交申请表并已支付的申请费(包括 EMGS 费),在任何情况不能退还.即使没有获得马来西亚的签证.
- 2. I hereby agree to remit with immediate effect all initial tuition fees to UCSI, upon my visa being approved and I being notified of the same, prior to arriving at UCSI, Malaysia. 本人同意,一旦获得马来西亚的签证批准函,将按通知书上规定费用电汇至 UCSI 大学帐户,UCSI 大学会
  - 本人同意,一旦获得马来西亚的签证批准函,将按通知书上规定费用电汇至 UCSI 大学帐户,UCSI 大学会为学生安排签证,接机,住宿等境外服务.
- 3. For applications to the UCSI degrees of Medicine and Pharmacy, I acknowledge that I am bound by section APPLICABLE TO MEDICAL AND PHARMACY DEGREE APPLICANTS ONLY. 所有申请医学或药剂专业的学生,须遵守医学和药剂专业的特别规定
- 4. I hereby agree that in the event that I withdraw from UCSI, within a period of less than 2 semesters, UCSI shall levy a REFUND PROCESSING FEE of RM 500 (deducted from the refundable deposits), and this is applicable for all UCSI's academic programmes.
  - 本人同意,若在 UCSI 大学仅就读 2 学期内,申请退学.有效的可退还押金将被扣除 500 马币.此款针对所有 UCSI 的学生.
- 5. I also agree to be bound by all the above mentioned.本人同意上述所有 UCSI 大学校规的阵述

申请者签字:	签字日期:
中相名领丁:	<b>327日初</b> 。

监护人签字: 签字日期:

(若申请者未满 18 周岁)

### Declaration by Student 学生声明

I hereby understand and agree that it shall be my responsibility to know and abide with all relevant and applicable rules and regulations of UCSI. I hereby declare that all information herein provided complete, accurate, true to the best of my knowledge. I also hereby agree that UCSI reserves the right to verify the same and I also agree that UCSI reserves the right to vary or reverse any decision respect to my registration in the event that the said information is found to be untrue, incorrect incomplete. I also agree that in the event that UCSI shall forfeit that said fees, I shall not have any clai whatsoever against UCSI. I also agree that UCSI reserves the right to alter, amend, change or modi the current published fees and all fees payable shall be published at the time of payment.

本人明白并同意,我有义务遵守 UCSI 大学的校规.并在此声明我提交的资料和个人信息是真实的,完整的. UCSI 大学保留核实上述信息真伪的权力.本人同意,一旦 UCSI 大学查到我提供的资料和个人信息不完整,不真实, UCSI 大学有权力重新考核对我的录取以及其他承诺,并向我收取罚金.而我不能提任何条件.本人同意 UCSI 大学保留以下权利:对 UCSI 大学现用宣传资料上所显示的学费,申请费,首期学费更改,修正和更新.申请者签字:

监护人签字: 签字日期:

(若申请者未满 18 周岁)